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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani a
Kormány tagjainak feladat- és hatásköréről szóló 94/2018. (V. 22.) Korm. rendelet 92.§ 5.
pontja szerinti feladatkörében eljáró Dr. Kásler Miklós Emberi Erőforrások Minisztériumát
vezető miniszterhez,

,, "Ijjúságkutatás 2016" -2018-ban? Miért titkolták két évig a kutatási adatokat, miért nem 
biztosították az adatokhoz való hozzáférést?" 

címmel. A választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr!

Ahogyan a sajtóban megjelent: augusztus elején hozták nyilvánosságra a teljes Magyar Ifjúság
Kutatás 2016 anyagát, ami a gyorsjelentés után mintegy másfél évvel jelent meg. A több mint
500 oldalas dokumentum több aspektusból vizsgálja a fiatalok helyzetét; a kutatást 2000 óta
négyévente folytatják le mindig azonos módszertannal, ezúttal nyolcezer magyarországi és -
első alkalommal - négyezer határon túli 15-29 éves fiatalt kérdeztek meg.
Készült egy Margón kívül című kötet is, amely azokat a szempontokat gyűjtötte össze, amelyek
kimaradtak a hivatalos kutatásból. Ahogy az Excenter Kutatóközpont kiadványa ismerteti, a
2016-os adatfelvétel volt az első, amikor az uniós forrásból finanszírozott kutatás adatbázisa
nem volt elérhető, 2018-ig pedig semmilyen információt nem lehetett megtudni az adatokról. A
megjelenés előtt álló könyvben emlékeztetnek arra, hogy az EU-s forrásokból elvégzett kutatás
eredményeinek eltitkolása ütközik az uniós támogatásokra vonatkozó szabályokkal, amelyek
megkövetelik a támogatások révén keletkező ismeretek és információk szabad hozzáférését.
Mindezek miatt kérdezem Miniszter Úrtól:

• Miért titkolták két évig a kutatási adatokat, miért nem biztosították az adatokhoz 
való hozzáférést? 

• Mi volt az oka annak, hogy másfélévet kellett várni a teljes anyag megjelenésére? 
Várom megtisztelő és teljes körű válaszát!
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